
Protokół Nr XXV/20 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego  

z dnia 25 września 2020 r.  

 

godz. 10:00 - 11:46  

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 



 

 

Otwarcia XXV sesji dokonał Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

1. Otwarcie XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

6. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej 

Woli za 2019 r.   

7. Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 2019 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp.o.o w Zduńskiej Woli wraz z wynikiem 

finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp.o.o. w Zduńskiej Woli.   

8. Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2019 roku do 31.12.2019 roku.   

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr XIV/78/19                

z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

10. Informacja o działaniach podjętych przez samorządy terytorialne powiatu 

zduńskowolskiego w celu ograniczenia smogu i efektu cieplarnianego.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie wstępnego porozumienia                   

w sprawie infrastruktury drogowej planowanej do wybudowania w ramach projektu pn. 

Prace w ciągu C-E 65 na odcinku Zduńska Wola - Inowrocław – Tczew LCS Zduńska Wola 

Karsznice pomiędzy PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., Gminą Zduńska Wola                                         

a Powiatem Zduńskowolskim.    

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 



Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.19/20.    

13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na 

rok 2020 – FK.20/20.   

14. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XXIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła protokół z XXIV sesji VI 

kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał i Wniosków 

zaproponował: 

1/ Joannę Pawłowską, 

2/ Krzysztofa Nowaka, 

3/ Zbigniewa Piotrowskiego. 

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów „za”) przyjęła protokół z XXIV sesji.   

 

Punkt 5 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Zduńskiej Woli za 2019 r. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację.   

 

Punkt 6 

Raport i Opinia z badania rocznego sprawozdania finansowego za rok obrotowy 

2019 Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Sp.o.o w Zduńskiej Woli wraz                      

z wynikiem finansowym oraz Sprawozdanie Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Sp.o.o. w Zduńskiej Woli. 

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Radny Tomasz Półgrabia nawiązał do sprawozdania, wskazał na:  

1/  rachunek zysków i strat, strata wynosi netto 634.403,00 zł, 

2/ brak rezerw na świadczenia emerytalne, powinna wynosić 1.200.000,00 zł a 

wynosi 0. 



3/ malejąca ilość łóżek szpitalnych. 

Radny zapytał, co będzie wykonywane by tych zastrzeżeń w przyszłości nie było.  

 

Janusz Ratajczyk Prezes szpitala poinformował, że na przyszły rok będzie utworzona 

rezerwa. Strata dla szpitala jest wynikiem amortyzacji. Nie wpływa na płynność obsługi 

finansowej. Zobowiązania płacone są na bieżąco. Szpital dąży by się zbilansować. 

Niestety koszty nieustannie rosną. Dla porównania obsługa informatyczna wynosiła 

90.000,00 zł rocznie dziś to kwota 290.000,00 zł. Stawki za godzinę pracy lekarzy 

wzrosły o 100 %. Odnośnie zmniejszenia liczby łóżek, 120 łóżek to liczba 

wystarczająca do obsługi powiatu zduńskowolskiego.  Wiąże się to także z minimalną 

liczbą pielęgniarek i położnych. Norma ta została ustalona do liczby posiadanych 

łóżek. Nie wszystkie łóżka były wykorzystywane. Wiązało się to z przyczyn kosztowych 

oraz przyczyn czysto praktycznych tj. brak na rynku pracy pielęgniarek i położnych.  

Rada Powiatu przyjęła raport i opinię.  

 

Punkt 7 

Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy 

od 01.01.2019 roku do 31.12.2019 roku. 

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr 

XIV/78/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących 



na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr 

XIV/78/19 z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pracy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących 

na terenie powiatu zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) podjęła Uchwałę nr XXV/56/20  

zmieniającą uchwałę Rady Powiatu Zduńskowolskiego Nr XIV/78/19 z dnia 29 

listopada 2019 r. w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz dyżurów 

nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego.  

 

 

 

Punkt 9 



Informacja o działaniach podjętych przez samorządy terytorialne powiatu 

zduńskowolskiego w celu ograniczenia smogu i efektu cieplarnianego. 

 

Opinie komisji pozytywne. 

Radna Joanna Pawłowska zapytała na jakim etapie jest opracowanie Kodeksu 

Dobrych Praktyk Inwestycyjnych w oparciu o który można by rozważyć wykorzystanie 

oświetlenia ledowego lub samodzielnie wyprodukowanej energii.  

Czy jest plan by wszystkie szkoły miały zainstalowaną fotowoltaike. Czy planowane są 

działania wspólnie z samorządami gminnymi w celu opracowania planu w kierunku 

ograniczenia emisji smogu i tym samym ograniczenie efektu cieplarnianego. Radna 

zapytała także o nasadzenia -  jaki to jest stosunek oraz czy na terenie gmin są 

wyznaczone miejsca na nasadzenia.  

Wojciech Klauziński Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  

poinformował, że odnośnie oświetlenia jest to zadanie własne gminy. Jest to 

propozycja do przedstawienia gminom. Nie jest wstanie odpowiedzieć czy wszystkie 

szkoły będą miały zainstalowaną fotowoltaikę. Odnośnie wspólnych działań z gminami, 

można by podjąć próbę opracowania takiego planu. Istotne byłoby tutaj źródło 

finansowania. Każda gmina musiałaby finansować program z własnych środków lub 

środków pozyskanych z zewnątrz np.: w ramach programu „Czyste powietrze” lub 

RPO. Każda gmina ma już opracowaną strategię działania. Miasto Zduńska Wola i 

Gmina Zduńska Wola przyjęły plany gospodarki niskoemisyjnej. Są tam zapisane 

zadania dotyczące walki ze smogiem i efektem cieplarnianym. Stosunek wycinanych 

drzew do nasadzeń jest różny. Zgodnie z przepisami nie ma obowiązku dokonywania 

nasadzeń w przypadku drzew, które wypadły z przyczyn naturalnych. Przy 

inwestycjach jest to stosunek 1:2. Gminy nie posiadają wyznaczonego miejsca gdzie 

dokonują nasadzeń.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, czy przedłożony materiał to materiał przesłany 

przez gminy, czy wybrane elementy z tych materiałów. Stwierdził, że plany nie do 

końca mają potwierdzenie w realizacji. Co do drzew, jest wiele drzew które niszczą 

infrastrukturę drogową, teleinformatyczną gdyż zostały posadzone wg. czyjegoś 

pomysłu. 



Wojciech Klauziński Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  

odpowiedział, że materiały zostały przygotowane na podstawie materiałów 

przesłanych z gmin.  

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że również uważa, że drzewa nie powinny 

być nasadzane na „dziko”. Stąd jej pytanie czy gminy mają miejsce do nasadzeń. 

Radna poprosiła również, by mogła uczestniczyć w  spotkaniu osób zainteresowanych 

opracowaniem Kodeksu Dobrych Praktyk Inwestycyjnych, jeżeli takie spotkanie 

zostało by zaplanowane.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na początku powiat i miasto próbowało 

wprowadzić wspólne praktyki, przekazując materiały grupie osób, która była tym 

zainteresowana. Ostatecznie miasto podjęło decyzję o umieszczeniu tych zadań  w 

strategii. Co nie oznacza, że nie będą współpracować. Problemem jest ocena stanu 

drzew.  Nie wszystkie drzewa da się uratować szczególnie te chore i suche, 

stanowiące zagrożenie. Jest plan zakupienia wspólnie z miastem tomografu by 

ocenić stan drzew. Temat miejsca do nasadzeń jest trudnym tematem. Była 

propozycja posadzenia lasu na Kępnie. Może kiedyś będzie tam las. Na ten moment 

jest to miejsce dla kogoś kto chce tych nasadzeń dokonać z własnej inicjatywy. 

Nasadzenia reguluje również decyzja, gdzie wskazane jest miejsce oraz liczba, która 

jest zazwyczaj wyższa niż liczba usuniętych drzew. Głównie są to miejsca przy 

pasach drogowych.  Działania ze strony powiatu są ograniczone. Są to bowiem 

zadania własne gmin. Powiat dokonał modernizacji szkół, w celu ograniczenia 

poboru energii. Fotowoltaika to na pewno kolejne ważne zadanie. Powiat jest w 

posiadaniu dokumentacji. Wszystko będzie zależało od środków finansowych.  

Radny Zbigniew Piotrowski poprosił o szczególną uwagę przy projektowaniu dróg, by 

wyznaczyć miejsca na nasadzenia. Drzewa nie powinny być sadzone przy samej 

drodze jak np. przy inwestycji Północ-Południe.  

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że przedłożone materiały są zbyt szeroko 

przedstawione, powinny skupiać się na działaniach podjętych w celu ograniczenia 

smogu i efektu cieplarnianego.  

 



Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że drzewa przy drodze Północ-Południe 

zostały nasadzone za rowem a nie przy samym asfalcie. Na terenie miejskim nie ma 

rowów, są chodniki. Stąd tutaj drzewa - posadzone w celu zacienienia oraz 

ograniczenia emisji smogu. Nie da się pogodzić wszystkich relacji. Powiat od lat 

podejmuje działania w kierunku ograniczenia emisji smogu: termomodernizacja 

budynków, pompy ciepła w nowym obiekcie w Karsznicach. Wicestarosta 

zaproponował rozważenie umieszczenie zadań związanych z fotowoltaiką w WPI, 

które jest w trakcie opracowywania. W obiektach w Wojsławicach i w Przatówku są 

zamontowane solary.  

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację.   

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie wstępnego 

porozumienia w sprawie infrastruktury drogowej planowanej do wybudowania w 

ramach projektu pn. Prace w ciągu C-E 65 na odcinku Zduńska Wola - Inowrocław – 

Tczew LCS Zduńska Wola Karsznice pomiędzy PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 

Gminą Zduńska Wola a Powiatem Zduńskowolskim. 

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie wstępnego 

porozumienia w sprawie infrastruktury drogowej planowanej do wybudowania w 

ramach projektu pn. Prace w ciągu C-E 65 na odcinku Zduńska Wola - Inowrocław – 

Tczew LCS Zduńska Wola Karsznice pomiędzy PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 

Gminą Zduńska Wola a Powiatem Zduńskowolskim..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) podjęła Uchwałę nr XXV/57/20  

w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie wstępnego porozumienia w sprawie 

infrastruktury drogowej planowanej do wybudowania w ramach projektu pn. Prace w 

ciągu C-E 65 na odcinku Zduńska Wola - Inowrocław – Tczew LCS Zduńska Wola 

Karsznice pomiędzy PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., Gminą Zduńska Wola a 

Powiatem Zduńskowolskim. 

 

 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.19/20. 

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.19/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

Rada Powiatu 15 głosów „za”, 1 wstrzymujący się podjęła Uchwałę nr XXV/58/20  

zmieniającą Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2020 – FK.20/20. 

 

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Mielczarek-Sójka  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2020 – FK.20/20.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Romuald Solarek  

 

 

Rada Powiatu 15 głosów „za”, 1 wstrzymujący się podjęła Uchwałę nr XXV/59/20  

zmieniającą Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020. 

 

Punkt 13 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację międzysesyjną: 

Na XXIV sesji Rada Powiatu podjęła 4 uchwały. Uchwały wykonywane są 

zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu. Przedmiotem 

obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak                                

i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

zamówienia  

  W  dniu 17 września 2020r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu 

nieograniczony pn. „Udzielenie kredytu długoterminowego w kwocie 6 500 000 

zł”. W terminie zostało złożonych 6 ofert:  

Oferta nr 1 - Bank Gospodarstwa Krajowego Region Łódzki cena 1.164.564,72 

zł; 

Oferta nr 2 Łódzki Bank Spółdzielczy cena 327.952,17 zł; 



Oferta nr 3 Bank Spółdzielczy w Aleksandrowie Łódzkim cena 762.990,57 zł;  

Oferta nr 4 Bank Spółdzielczy w Poddębicach cena 910.234,67 zł; 

Oferta nr 5 Rejonowy Bank Spółdzielczy w Lututowie cena 475.195,98 zł;  

Oferta nr 6 Powszechna Kasa Oszczędności Bank Polski SA cena 

 1.124.407,63 zł.  

Obecnie trwa procedura wyboru Wykonawcy.  

 

inwestycje 

Budowa boiska przy Zespole Szkół Zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli  

Wykonano dokumentację projektową dotyczącą budowy infrastruktury sportowej przy 

Zespole Szkół Zawodowych nr 1 w Zduńskiej Woli w postaci boiska trawiastego o 

wymiarach 48 x 24 m wraz  z jego wyposażeniem w piłkochwyty oraz bramki piłkarskie. 

Wniosek o przyznanie pomocy finansowej na ww. zadanie, złożony w Urzędzie 

Marszałkowskim w Łodzi, nie uzyskał dofinansowania.  

Złożono wnioski o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych: 

1. Rozbudowa Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli o 

budynek sali gimnastycznej z zapleczem i dwiema salami dydaktycznymi – 

wartość projektu: 4 498 072,00 zł. Wartość dofinansowania: 4 273 168,40 zł 

(95% kosztów); 

2. Modernizacja pomieszczeń Zespołu Szkół Elektronicznych w Zduńskiej Woli – 

wartość projektu: 1 811 252,00 zł. Wartość dofinansowania: 1 720 689,40 zł 

(95% kosztów); 

3. Przebudowa srogi powiatowej nr 4908E na odcinku Poręby- Piaski Beleń - 

Strońsko– wartość projektu: 15 155 634,00 zł. Wartość dofinansowania: 

14 397 852,30 zł (95% kosztów); 

4. Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – 

ul. Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ul. Jodłowej - ul. 

Staszica - ul. Spółdzielczej.  Wartość projektu: 21 920 192,00 zł, w tym 

dofinansowanie: 20 233 192,90 zł (92,30% kosztów); 

5. Przebudowa drogi powiatowej nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – 

Lichawa – etap III o długości 1 610m. Wartość projektu: 2 025 900,00 zł, w tym 

dofinansowanie: 1 924 605,00 zł. (95% kosztów); 



6. Przebudowa pełnobranżowa około 700 m2 drugiego piętra  budynku głównego 

Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli  na potrzeby oddziału 

ginekologii i położnictwa oraz oddziału pediatrii i noworodków. Wartość 

projektu: 1 840 000,00 zł, w tym dofinansowanie: 1 748 000,00 zł. 

Wnioski zostały złożone do Wojewody Łódzkiego, który, po weryfikacji formalnej 

przekaże je do Prezesa Rady Ministrów. 

Ogólna wartość inwestycji, o których dofinansowanie ubiega się Powiat: 47 251 050,00 

zł (dofinansowanie: 44 888 497,50 zł).  

„Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – 

ul. Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ul. Jodłowej” 

Trwa procedura podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i przekazania 

przez Miasto Zduńska Wola Powiatowi Zduńskowolskiemu pomocy finansowej na 

realizację ww. zadania inwestycyjnego.  

 

sprawy społeczne 

POWIATOWE CENTRUM POMOCY RODZINIE  

-  Polski Związek Sportu Niepełnosprawnych „START” zorganizował obóz 

sportowy w Wiśle finansowany ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Pracownicy PCPR zrekrutowali 30 osób niepełnosprawnych z 

Powiatu Zduńskowolskiego. Obóz sportowy odbywa się w dniach od 20.09.2020 r. do  

30.09.2020 r. Uczestnicy obozu mają zagwarantowany pobyt z wyżywieniem, treningi, 

opiekę oraz ubezpieczenie.  

-  Realizowane były również zadania statutowe jednostki.  

 

DOMY POMOCY SPOŁECZNEJ ORAZ ŚRODOWISKOWE DOMY 

SAMOPOMOCY Z POWIATU ZDUŃSKOWOLSKIEGO  

1. Współpraca z jednostkami organizacyjnymi pomocy społecznej 

funkcjonującymi na terenie Powiatu Zduńskowolskiego w zakresie ewentualnej 

konieczności udzielania pomocy i wsparcia uczestnikom pozostającym w 

domach; 

2. Pracownicy i uczestnicy Ośrodków na bieżąco informowani i zapoznawani są z 

wszelkimi zaleceniami, ostrzeżeniami, apelami i poleceniami wydawanymi 

przez Wojewodę Łódzkiego, lokalne służby sanitarne, GIS i MZ; 



3. Bieżące monitorowanie sytuacji bytowej oraz zdrowotnej uczestników poprzez 

kontakt telefoniczny; 

4. Organizacja zajęć z uczestnikami według harmonogramu opracowanego 

zgodnie z Rekomendacjami dotyczącymi działalności placówek pobytu 

dziennego wydanymi przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej, 

Ministerstwo Zdrowia i Państwową Inspekcję Sanitarną.     

5. Realizowanie zadań statutowych  

                  

DOM DZIECKA W WOJSŁAWICACH  realizował swoje zadania statutowe. Na 

dzień 19 września w placówce przebywa 18 wychowanków.  

 

POWIATOWY URZĄD PRACY  

Do odwołania można składać wnioski w ramach tarczy antykryzysowej 

COVID-19 przyznawanej na podstawie ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych ustaw.  

➢ Udzielenie pożyczki na pokrycie kosztów prowadzenia działalności 

gospodarczej mikroprzedsiębiorcy  przyznawanej na podstawie art. 15zzd 

ustawy¹ 

 - W okresie od 01.04.2020 r.  do 18.09.2020 r. wpłynęło 3577 wniosków, 

a kwota wypłaconego dofinansowania wyniosła  16 740 940,85 zł. 

➢ Udzielenie pożyczki na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia 

działalności gospodarczej/statutowej organizacji pozarządowej na podstawie 

art. 15 zzda ustawy¹ 

    -  wpłynęło 25 wniosków a kwota wypłaconego dofinansowania wyniosła 

48 580,00 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

tych wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne dla 

mikroprzedsiębiorców, małych i średnich przedsiębiorców, przyznanego na 

podstawie art. 15 zzb ustawy 1  

➢ - W okresie od 01.04.2020 r.  do 18.09.2020 r. wpłynęły 362 wnioski, a kwota 

wypłaconego dofinansowania części kosztów prowadzenia działalności 



gospodarczej dla przedsiębiorcy będącemu osobą fizyczną niezatrudniającemu 

pracownika przyznanego na podstawie art. 15 zzc ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 18.09.2020 r. wpłynęło 789 wniosków, a 

kwota wypłaconego .dofinansowania wyniosła 3 344 692,00 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

nich składek na ubezpieczenia społeczne dla organizacji pozarządowych lub 

podmiotów, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, przyznanego na podstawie art. 15 zze ustawy 1  

- W okresie od 01.04.2020 r. do 18.09.2020 r. wpłynęło 13 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  48 643,66 zł. 

➢ Dofinansowanie części kosztów wynagrodzenia pracowników kościelnej osoby 

prawnej dla jej jednostki organizacyjnej na podstawie art. zze² ustawy¹ 

- wpłynęły 4 wnioski, a kwota wypłaconego   dofinansowania wyniosła  

19 316,95 zł. 

PODSUMOWANIE: 

Na dzień 18.09.2020 r.  łącznie na 6  form w ramach Tarczy Antykryzysowej 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił wsparcia w kwocie   

26 636 359,46zł. 

W dniu 25.08.2020r. został ponowiony nabór wniosków o zorganizowanie stażu 

w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 

powiecie zduńskowolskim(V)"Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 

2014 – 2020. Liczba miejsc do utworzenia w miesiącach wrzesień-listopad 

wynosi 30. 

W dniu 27.08.2020 r. decyzją Ministra  Pracy Powiatowy Urząd Pracy w 

Zduńskiej Woli uzyskał środki  z Funduszu Pracy z rezerwy Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego w kwocie 100 000,00zł.  

Łączna kwota środków Funduszu Pracy na realizację przez ww. urząd w 2020 

roku zadań w ramach KFS wyniosła 600 000.00zł.        



W dniu 16.09.2020r. została ogłoszona informacja o możliwości składania 

wniosków o bon na zasiedlenie dla osób do 30 r.ż. w ramach projektu 

„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim(V)"Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 

2020. Liczba miejsc do utworzenia wynosi 10 na łączną kwotę 80 000,00zł.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Wnioski można składać w wersji elektronicznej poprzez platformę praca.gov.pl 

lub  e-  PUAP (opatrzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym), w 

wersji papierowej wysłanej pocztą lub poprzez skrzynkę umieszczoną w 

urzędzie. 

ZDUŃSKOWOLSKI SZPITAL POWIATOWY W ZDUŃSKIEJ WOLI:  

1. Kontynuacja prac związanych z adaptacją pomieszczeń na II piętrze budynku 

byłej chirurgii. 

2. Prace remontowe pomieszczeń magazynu środków jednorazowych. 

3. Działania statutowe 

WYDZIAŁ SPRAW SPOŁECZNYCH I WSPIERANIA PRZEDSIĘBIORCZOŚCI  

W dniu 9 września 2020 r. w Łodzi została podpisana umowa pomiędzy 

Regionalnym Centrum Polityki Społecznej w Łodzi a Powiatem Zduńskowolskim o 

udzielenie grantu na realizację wsparcia dla Domów Pomocy Społecznej w walce z 

epidemią COVID-19 w ramach projektu pn. „Łódzkie pomaga” finansowanego ze 

środków Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój, w ramach II Osi 

priorytetowej: Efektywne Polityki Publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji  

PO WER, działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku 

lokalnym.  

W ramach grantu wsparto Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w wysokości : 

385.350,00 zł , Dom Pomocy Społecznej w Przatówku w wysokości 420.150,00 zł z 

przeznaczeniem  na dodatki do wynagrodzeń personelu DPS pracującego 

bezpośrednio z pensjonariuszami, zapewnienie personelowi pracującego 

bezpośrednio z pensjonariuszami noclegu poza miejscem zamieszkania oraz 

utworzenie miejsc kwarantanny dla pensjonariuszy DPS,  nowo kierowanych 

pensjonariuszy do DPS i osób pracujących bezpośrednio z pensjonariuszami.    

  



W dniu 6 sierpnia 2020 r. została podpisana umowa pomiędzy Wojewodą 

Łódzkim a Powiatem Zduńskowolskim w ramach Projektu „ Wsparcie dzieci 

umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID 19” w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014-2020 – Działanie 2.8 

Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwianie 

dostępu do przystępnych cenowo trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki 

zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym. W ramach projektu 

pozyskano kwotę 346.010,00 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu i oprogramowania 

na cele realizowania zadań w trybie zdalnego nauczania (w tym zakup laptopów, 

komputerów stacjonarnych i oprogramowania do nich oraz sprzętu multimedialnego) 

oraz oprogramowania dla osób z niepełnosprawnością, zakup środków ochrony 

indywidualnej i wyposażenia do bezpośredniej walki z epidemią (w tym zakup środków 

ochrony indywidualnej – maseczek, rękawiczek, środków dezynfekcyjnych), zakup 

wyposażenia do organizacji miejsc kwarantanny/izolacji dla dzieci z pieczy zastępczej.  

edukacja  

1. W dniu 4 września br. w Zespole Szkół w Karsznicach miało miejsce podpisanie 

porozumienia z 15. Brygadą Wsparcia Dowodzenia w Sieradzu w sprawie 

organizacji edukacji wojskowej dla uczniów oddziałów przygotowania wojskowego 

(OPW). Od roku szk. 2020/2021 oddział taki powstał w Liceum Ogólnokształcącym 

w Karsznicach zgodnie z decyzją Ministra Obrony Narodowej. Dzięki temu 

porozumieniu zasadniczą część szkolenia wojskowego dla młodzieży prowadzić 

będą doświadczeni żołnierze  –instruktorzy, na terenie sieradzkiej jednostki 

wojskowej. 

2. W dniu 18 września br. w II Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II w 

Zduńskiej Woli odbyło się uroczyste otwarcie nowej pracowni ekologicznej. Środki 

na pracownię pozyskano w ramach dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

promocja 

31 sierpnia wręczała siedmiorgu nauczycielom ze szkół podległych powiatowi 

zduńskowolskiemu akty nadania stopnia awansu nauczyciela mianowanego.  

5 września wraz z innymi przedstawicielami naszego miasta wzięła udział w 

„Narodowym czytaniu”, akcji po raz kolejny zorganizowanej w Miejskiej Bibliotece 

Publicznej. W tym roku czytaliśmy „Balladynę” Juliusza Słowackiego. 



9 września uczestniczyła w podpisaniu umowy na realizację grantu na wsparcie dla 

Domów Pomocy Społecznej z Powiatu Zduńskowolskiego w walce z epidemią covid-

19 w ramach projektu pn. „Łódzkie pomaga”. Celem projektu, do którego 

przystąpiliśmy jest  wsparcie mieszkańców oraz kadry domów pomocy społecznej z 

naszego powiatu w związku z wystąpieniem pandemii.  

 17 września wzięła udział w spotkaniu dotyczącym problemu bezdomności zwierząt, 

zorganizowanym przez Urząd Miasta Zduńska Wola. 

18 września wzięła udział w otwarciu ekopracowni w II Liceum Ogólnokształcącym. 

Pracownię otwarto w ramach środków pozyskanych w konkursie ogłoszonym przez 

WFOŚiGW w Łodzi. 

20 września uczestniczyła w Pikniku pn. "Góra Złota dla Julki" na rzecz młodej 

zduńskowolanki - Julii Donańskiej, uczennicy Zespołu Szkół Specjalnych w Zduńskiej 

Woli. Pieniądze pozyskane w czasie całej akcji przeznaczone będą na wsparcie zbiórki 

prowadzonej dla dziewczynki na leczenie komórkami macierzystymi.   

 

Radny Tomasz Półgrabia podjął temat boiska dla |Zespołu Szkół Zawodowych 

w Zduńskiej Woli. Zapytał jak przedstawia się sytuacja sprzedaży działki gdzie było 

boisko dla tej szkoły. Czy odbył się przetarg.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że przetarg odbędzie się w miesiącu 

październiku. Kłopoty finansowe związane z pandemią dotknęły również jednostki 

samorządu terytorialnego. Środki zostaną przekazane na potrzeby szpitala. Ma 

nadzieję, że do sprzedaży tej działki dojdzie.  

Punkt 14 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że jest potrzeba wzrostu wynagrodzeń dla 

pracowników domów pomocy społecznej, szczególnie w obecnej sytuacji. Zapytał 

także o wzrost opłat za pobyt w ośrodku.  

Starosta Hanna Iwaniuk nikt nie pobiera opłat niezgodnie z przepisami prawa. 

pensjonariusze płacą na tzw. starych i nowych zasadach.  



Magdalena Szymczak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania 

Przedsiębiorczości poinformowała, że są odpłatności na nowych i starych zasadach. 

Jeżeli chodzi o stare zasady część środków pochodzi z dotacji wojewody, część od 

mieszkańca, z reguły jednak płaci gmina. Nowe zasady to pełna odpłatność od 

mieszkańca. Płaci wówczas rodzina lub gmina gdy np. rodziny nie stać. Stanowi to 

70 % emerytury lub renty. Nowe zasady dotyczą mieszkańców obecnie 

przyjmowanych.  

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że wstrzymał się od głosowania ponieważ był 

przekaz, że wraz ze wzrostem rent i emerytur nastąpił wzrost opłat z potrzeby 

wzrostu pensji dla personelu. 

Magdalena Szymczak Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania 

Przedsiębiorczości poinformowała, że taka sytuacja nie miała miejsca. Koszt 

ustanawiany jest w miesiącu lutym na dany rok. Odpłatność w DPS w Zduńskiej Woli 

3500,31 zł w DPS w Przatówku 3917,00. Kwota ta wiążę się z budżetem rocznym 

danego domu.  

Punkt 15 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radna Joanna Pawłowska złożyła w imieniu Radnej Ewy Mielczarek-Sójka (która ma 

problemy z połączeniem) i w imieniu sołtysa  wsi Borki Prusinowskie Grzegorza 

Duszyńskiego podziękowania Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg Panu Piotrowi 

Paceltowi i jego załodze za profesjonalne roboty na ich terenie.  

  

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał o odpłatności za zajęcia na terenie PMOS w 

Zduńskiej Woli. Zaszła znaczna podwyżka dla stowarzyszeń i klubów sportowych, 

czy jest to prawdą i jaki jest powód tejże podwyżki. Zapytał o likwidację wysepek na 

ul. Sieradzkiej. Na czyj koszt były likwidowane i jaki był powód ich likwidacji. Radny 

zwrócił się do Zarządu Powiatu by przyjrzał się postulatom złożonym do budżetu.  

Zostało wówczas zgłoszonych pięć postulatów. Czy któraś z propozycji zostanie 



wpisana do budżetu na rok 2021. Najbardziej chodzi o budowę ronda na ul. Łaskiej i 

Sieradzkiej.  Czy będzie rekonstrukcja walk w Bieleniu.  

Starosta Hanna Iwaniuk jeżeli chodzi o podwyżki opłat na PMOS to jest to część 

kosztów utrzymania boisk i pomieszczeń udostępnianych dla korzystający z nich 

osób. Powiatowe Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji składa się z trzech jednostek.  

Koszty działania w stosunku do subwencji powodują niezbilansowanie około pół 

miliona złotych.  Nie szukamy środków, które by nam to zrekompensowały, 

wspieranie sportu to nasza misja. Została dokonana analiza, odbyło się spotkanie a 

na zarządzie zdecydowano o 50 % bonifikacie dla dzieci i młodzieży, która działa w 

klubach oraz klubów sportowych i stowarzyszeń.    

Decyzja o bonifikacie jest właściwym krokiem. Jeżeli chodzi o założenia do budżetu 

2021 r. , wpływy są znacznie mniejsze z różnych tytułów w tym podatek z PIT i CIT. 

Trudno powiedzieć jakie będą możliwości finansowe. Z niecierpliwością czeka na 

zadania zgłoszone do Wieloletniej Prognozy Finansowej, a których potrzebę 

zaakceptowała rada głosując za uchwałą tj. wniosku złożonego do Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. To główne założenie. Jeżeli chodzi o rekonstrukcję 

zaproponowała Strzelcom Kaniowskim by to oni zajęli się organizacją przy wsparciu 

finansowym powiatu. Propozycja została odrzucona. Jaka będzie skala środków i czy 

będzie można organizować rekonstrukcję tak by zachować dystans społeczny w 

obliczu pandemii, wszystko to dziś jest niewiadome. Liczba zachorowań, przy 

niedużej liczbie wykonywanych testów w porównaniu do innych krajów, budzi 

wątpliwości. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że wysepki na ul. Sieradzkiej zostały 

wykonane przy przebudowie ul. Sieradzkiej, zaprojektowane przez projektanta. Przez 

pięcioletni okres trwałości projektu musiały funkcjonować. Na zlecenie Powiatowego 

Zarządu dróg dwie zostały zdemontowane przez firmę zewnętrzną. Budziły duże 

kontrowersje kierowców. Zostały niewłaściwe zamontowane, powodowały różne 

zatory. Były być może dobre założenia ale w praktyce się nie sprawdziły. 

Punkt 16 



Sprawy różne. 

 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski przedstawił bieżące sprawy.  

Zapytał Przewodniczącego Komisji WPI o prace komisji oraz Komisji Skarg i 

Wniosków  o etap prac nad skargą, został bowiem przedłużony termin rozpatrzenia 

skargi.   

 

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że komisja ma termin do końca roku, odbyło 

się jedno posiedzenie po przewie ze względu na pandemię. W przyszłym tygodniu 

planowane jest kolejne. Do końca października zostanie wypracowany ostateczny 

dokument. Informacja zostanie przestawiona na sesji listopadowej.   

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że kolejne posiedzenie planuje w 

przyszłym tygodniu, na ostatnim była tylko ona. Przewodnicząca poddała pod 

rozwagę rozszerzenie składu komisji, gdyż ma problem ze zwołaniem komisji przy 

trzyosobowym składzie.  

Punkt 17 

Zakończenie XXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

Posiedzenie zakończył Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. 

Przewodniczący 

 Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

                                                                                             Piotr Warchlewski  

 

 

 


